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Аннотация. В статье рассматриваются проблемы межотраслевой дифференциации ответственности за
незаконное осуществление медицинской деятельности или фармацевтической деятельности. На сегодняш-
ний день указанная ответственность установлена в уголовном и административном законодательстве Рос-
сии. Исходя из системного толкования нормы, авторы делают вывод, что под «вредом здоровью» в ст. 235
УК РФ нужно понимать только тяжкий вред здоровью, а законодателю следует это определить самостоя-
тельно путем внесения соответствующих изменений в ст. 235 УК РФ.
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Abstract. The article deals with the problems of intersectoral differentiation of responsibility for the illegal
implementation of medical activities or pharmaceutical activities. To date, this responsibility is established in the
criminal and administrative legislation of Russia. Based on the systematic interpretation of the norm, the authors
conclude that “harm to health” in Article 235 of the Criminal Code of the Russian Federation should be under-
stood only as serious harm to health, and the legislator should determine this independently by making appropri-
ate changes to Article 235 of the Criminal Code of the Russian Federation.
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